
nltr . , , i l l Protokół Nr xxlv/2o12
z sesjiRady Gminy Mietków

z dnia 20 gednia20l2 r.

s$ję otwoŹyl PŹes'odniczący Rady Gminy -JózefŻygadlo slowani ..otwierm sesję
Rady cniny Mjetków'. pr7'viial wszystkich febmyclr. na podstarłie ]istt obccności ssicrd']
quorum i zaproponołal, żeby do poĘądku Óbrad wprcwadzić ó punkló{. w ajvku f
koniecznością podjęcia do końca rcku uclrłal ,'śńiecios1ch,' a także $' sprawie środków. któt nie
Ę'gasają z upływen rcku 2012' Naslępnie pżedŚarń] polządet obńd po wprowadreniu z!im:

l' Podjęcie uchwaly w sprawie himy budż€tu gniny ba 20l2lok.
2' Podjęcie uchyał/ w sPravie nimy \łieloletniej Pognozy Finan9owej gniny Mielkó$|
]' Podjęcie uchs"ly w sprawie sfdalków, które nie wygasają z upbryem 2012 Ńku.
.|' Podjęcie uchwaly w spra$ie zal]viedzenia ury| oplal na 20l] rok za pobór sody f

wodocią!órv na tcrenie gminy Mietków oraz a ścieki odpioł2dzane do gminnej

5. Podjęcie uchrvaly B splawie ]łfsokości oplat ńa 20l] rok 2a usfugi komumlne świadcfone
pruf zakład Gospodarki Komumlnej w Mietkolvie'

ó' Pod]ęcje uhwa]y w spEsie himy ucbwa]y Ni xxllvll3/20]2 Rady cminy Mietków z
dńia 29listopada 20]2 r ł'spBwie okeś|enia łzolu dek|aacji Ó q'sokości op]aly za
gospodalowanie odpadanri komunalnyni natelenie gminy Mietkó$l

7' Podjęcie uchwaly w splasie Regulaninu utrz)mania czystości j pouądku na lerenie Gńin!

8' Podjęcie uchNały w splawie objęcia odbioren i ophlą za cospodarołanie odpadmi
konMlnyni derucbomości niezamieszkalych. na których po}'Śają odpady komumlne na
leleńie ońiny Mietków

9' Podjęcig uchs'aly ł spraNie ńetody uŚalenia oplaly 2 gosPodtrolmic odpadami
komunahyni dla nieruchomości zanrieszkalych i niezaniesfkalych o@ vysokości smwki
opłal' a eospodaowanie odpadmi komunllnyDi d|a nieruchomośĆi amiesfkżłyĆh i
n iezani esfkałych na tercnie Gminy Mietków

l0, Podjęci. uchwały w splawie leńjinu. cfęsbtliwości i qb! uis7.czania oplat 2
gospodŃwanie odpadmi konunaInymi na leEnie cniny Mietków

ll'Podjęcie ucnwaly w spńwie szc*gólołego sposobu i4kresu śsiadczenia usług w
fakesie odbiefuia odpadórv koDunalnych od ulaścicieli nieluchońości i
zagospodarowlnia tych odpadów w zanim a uiszczoną oplatę, ł' szc7-eeólności i|ość
odpadów komunalnych, częstodnvość i slosób świadczenia uslu8 na lelenie cniny

12. Vnioski i inlerpelacje Bdnlch

w eiązku z wpmwadz€nien ni& w poŹądku obrad' prosza o prrglosorvmie
Glosormlo 14 radn'ch -oddeo 14 glosów.'zd'
PŹelvodniczący slwiddzil' że pożądek obmd został pżyjęty jednoglośnie'

Propozycję znian v budżecie omówi]a skarbnik Gminy - Regina oz8a proponuję
zwiększyó plfu dochodóło krvolę 22ó 528 fl' zviększenie plańu dochodów na kwotę 23]
980 zl dokońać z nasLępujących źródel: docbody znajnu .o kŃotę 18 200 f1'; sllywy: ze
spŹedaży nieruchońości gniny o kwotę lL] ój5 d'| z ddołifÓ o kłotę l ]04 fI I f
.óżnych dochodów o kwotę 7 000 zl' olaz z imych oplat o kwotę 3 000 zł'l część
oświaLowa subwencji oeólnej - o kvolę 3] 24l z]'i odsclki od zaleglości podatkołycb -
o kwotę 600 d, i pobsla|e odsetki . o kwolę 57 000 7.l.
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zmniejszyć p|an dochodów m kwolę 7 452 zI, 2e łódel ] {plyły z podalku leśnego . o
kwotę 2 952 zł i z oplaly skdbostj o kwoĘ 4 500 zl'
Nalonias plm wrda&ów zwiększyć o kwolę 22 804 zl' Da: opinię uńmistycmą o

]ł]naglodzenia pracownikó*'zalrudnionych { ńńach fuból in€Nencyjnych 20 000 2l ]
Fochodn€ Ód $ynagrodzeli ] ] 000 zl': fakup nateria]ów i $yposażenia głóMie opału
ll925 zl.]odpisnaZlss 2 084 f ; dolacic za dzicci w imych pŹcdszkolach 2200f]'
zmniejszyć plan *!dalkół'o kwotę 48] 576 zl' na: podatk od towań*'i uslue val 15 00o
zł'| dotacja dla staoslła Połiatołego we \łrccla]viu na rcaliację MosIP l 2]ó zl':
qnlciodzenia w SP 100 000 zl. !v ^viaSkD z planosdyni podqzkmi N m-cu
(Tfeśniui klóĘ nie doszly do skulku| zakupy materia]ós w sP (zakup opalu przef
inNstÓra) l0 000 fl'l v-wnaErcdzenia rł Przedszkolu w niązku z plano*ańymi
pods}żkanri' które nie dosz]y do skltku - 43 000 2]'; vln.gńdZenia $ GińnŁj!ń l40
0o0 '' . fumlogicznie jał w pozosolych jedńos&ach oślYiatorvych ] pzelerv nadĘ'żki
doclrodów do wFosicv ]'7 '80fi'] dolacje dla organifacj i pozylku pub|iczncgo 4?80
zl,i doda*i nieszklniowe 2000fł'
Po anioach: . plan dochodów budżefu gnriny w}nosi 1]4]8'l2,]8zt

' plan vldatków budżelu gniny łynosi . l5 27ó 92]j]8 7l,
Następnic pŹedsuwila prcjekt nchM]y w sprawie aiany budżltu gmjny na 20l2 rck'
Głososało 14Bdnych.oddano 14 glosów..7','
Prze lvo dni czący stwi crdzil. że uc h wal a zoskla podjęh j edmelo śn ie '

skarbnikcminy Regina ofga $'aśri|a, Zzmicnia]ąc budżel musitry Zmienić wP| w
obu tycb dokumenlach rydatki i dochody nruszą byó lakie same Naslępnic pŹcdstawila
prcjekl uclrwaly w sprawie mialy .wie|o|etnicj Prognozy rinansowej gńiń} Mietków

GlosoNalo 14radnych oddano 1.| 8łosó$''.fa..
Pźe$odniczący stwierdzil' ze uchwala zoslala podjęta jednogłośnic

skebnik oniny Regina ozga ('}jaśni]a. że zdmia zapisańe Ń telorocznyn budżecie
.ia}o zakońĆzone inł'e$!je. będąpłaconc w slyczniu lub s lul}m plz)'szlego rcku (śmdki
a chodnik w Pi]awie. Fiec c'o *' sP)' Nótępnie puedslaqi]a projek( Uchu2ly w spiawie
{Jda l t ó  \ '  | 'o1  1 '  . ! )g ! ó ]{/  jpFe1 f0  Ż rc lL

closowalo 14 mdnych - oddmo l4 glosórv ''2,.
Pże*odniczący ś{ieldfil' że uclrsa|a fosrala podję|a jednorbśnie'

- z'ca Prrewodnicząceco Helem Ańynowicz pŹedsaiviła prjekl uchslIy w spmqie
fatalcrdzenia ulyf oplat na 201j mk 2a pobór wody z łodociągóW na leEnie gminy
Mietkół oBz za ścieki odpioł"d4ne do gmiflrcj oczyszczalni,

GłosoiMlo 14 radnyclr oddóo l3 glosów .'za.', 1 g]os ..sśŹynując' sie].
PŹervodniczący st$'ieidzil' że uchvala zoslala podjęla siakszością glosólv

Z.ca PŹeŃdnicfącego - Helena Artvnowicz plredsla$i]a p|ojckt u.h$a]y w sFawie
rvysokości oplat ba 2013 ńk fa uslugi komuna|ne świadcfone pŹez zaklad Gospodarki
Konunalncj w Mierkovie.
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Glosołalo 14 Bdnych oddano ]4 g]osów..za''
Pu esodniczący s1wiedził. ze uchł2]a zoŚl3la Podjęla jcdnoelośnie

- Z ca Prewodniczącego Hclcna An'mowicf przedstawi]a projckt uchwa]y w sprasic
miany ucbwaly Ni xxlll/ll]/2012 Rady cńin' MieLkó{ f dńi! 29listopada 2012 r w
sprawie o|ftślenia Rzolu deklaBcji o wysokości oplaty za Bospodalo]vanie odpadmi
kofouńalnymi na terenie gniny Miclkósl

Radni posleowili $fkreś|ić rv dekhBcji w części Fl pkt 4 (dotyczący śEdniego miesięcznego
zużycia wody na nieruclromości pru osoby fmieszka]e)

Glososalo 14radńych oddmo 14 Elosów.,a,,
Pirewodniczący slwiedzil, ż€ uchwala zostala pod.jęta jednog]ośnie,

Z.ca PŹeNodnicfącego Eelena Arrymowicz Frzedśawila prjekl Uchłaly ł spńwie Regu|aninu
utu ynania czyśości i poŹądku na ląenie cńnj} Mielków

soltyswsiMie&óq'JokniaBorcckazap}ta]ajalajeslPłlrność m c,nie cą kBańalnie
wójt odpÓviedzial' ć plahość jesl u$alońa s lych leminach co Poda&i' ale indywidua|nie
każdy ńoże s}lacać co miesiąc
!{tward Kassd radny fapytal. czy bank będzie pobietal oplatę . 4,50 a F7ślerv
R ozea ł'aśni]a' że *'plary na konb Użędu ominy są eol|rione z oPlaly'
J, Borecka czy z ZoM rv s$'id.icy kazdy na indy\'idualńie s)powiedzieć unrowę
vójr Prczes zoM obiecuje, że pżygolLlie }'ypowiedzcnia rc $łojej stlony.
HenonoBrm odbioru śmieci otŹ)mamy tylko do końĆa czĆsca 20l ] r ' Tu eba spBwdzić
jak roNlą?e b Fnma z zlbsa i ̂ IBA'

Glosowalo I 4 Bdnyclr - oddano |4 glosów.,a..
PŻewodniczący stł'ierdzil, że ucbwała mŚala pod.jęIa jednoelośnie.

Z.ca PŹowÓdnicząceso IIeleM Arlymołicz pr2edslawjla projekl uchNaly \' sprawie
objęcia odbioFn i oplatą a goŚpodarowbje odpadami komumlDynri nierucboności
nieam ieszka]ych, na klórych poqŚaj ą odpady komunalnc n a terenie omi ny M ietlrós '

olosowa]o 14 ndnych - oddmo l4 glosów '.za..
PŹewodniczący sNieldzil' że uchwaIafośalapodjęla jednoelośnie'

z.ca PŹcwodńiczącego Eelena Ańyno$'iĆz pŹedsbrviła Prcjekt uchwaly w spEwie
nelody usl'|eni! oplaly 2 Bospodamwańie odpadlni konunalD)mi dla nieruchomości
zaniesz,kalyclr i niezmie9kalych oraz Ęsokości stowki oplaly za gospodatowanie
odpadami konuna|ńyńi dla nieluchomości zmieszkarych i niezmieszNllych na lercnie

Glosowalo 14Ednyclr-oddano l3Blosó\',,u.,' l glos'.PŹeciw.
PŻewodniczący stwierdzil, że uchMla fostała podjala większościąclosóq
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- z.ca PŹewodnicfąceeo l-Ielena Afrymowicz prredslavila piojeki uch{ały w spEwle
leminu. często1liwości i lrybu uhzcaia oPła1ż gospoddowańie odPadmi komunalnyn'
na lelenic 6mnry Mietlóv'

olosoNało 14 ndnych - oddano 14g]osów.,za.
Pźcłodniczący slwierdzil'zeuchłllazoslałapodjęlajednoełośnie'

. Z.ca PŹewodniaącego - tlelena Artymowicz predslawila pIojek uchĘaly s' spEue
Yczególowcgo sposobu i załĘsu świadczenia uslug w za]kcsie odbie|mia odpadów
konumlnych od wlaścicieIi nieluchomości i zagospod trowani a lyc h odpadós']v zmEn za
uhzczoną oplalę, w szcze8ólności ilość odpadów komunalnych' Ćzęsollnvość i sposób
ś{iadcz.nia Uslus m teFnie Gniny Mietków

Glosowało i4 radnych oddano 14 Elosów,'a,'
Puewodniczący ś*'ierdzi], ż uchwa]a zostala podkB jcdnog]ośnie.

l1' Anymowicz Z.ca PŹcwodliczącego - zap}'lala o Ćhodnik *'Pillrvie
- wójt . odposiedzial, że po inleMencjach pojechal1o obejŹeć. nie sTg|ądalÓ to na.llepGj.

po lych mrozch $szystko się rozjeżdża' odbiói w kwietniu puyszlego roku sląd Icż la
uchwala o śrcdkach nie$1B6ających' Nie chodzi tylko o kweŚic eiąane z mrozen ale
też o kweśie technicme i estelycu ńe.

- swoje uMgi i zstreżenia zgłosił sohys wsi Pilawa waclalv Parka poruszll Śprawę
podbudo$1, zjżdów na possje. odwodnienia ł niektólych DiejscaĆh, prowadzenta prac
mimo lak dufyĆh nrozó$' '1P'

- wójt odpo}'iedzia1, że.jcrclichofuik nie będzie frobiony należycie,lo nie będzie odebEne.
E' K6san ' z8]osil na drodze w Mmiowie Mal'ń pŹy posesji Pańi MokJzyckiej fu 2 j 4
po deszcn tvou' się ka|uża na pó] drgi i każny samochód , kló.y pŹejedzic 1o woda

. vójt powiedział. ze pojedzie to obejżeć i będzie 9ukal .jakiegoś .ofwiązan ia '

- Jolanta Borecka soltys wsi Miotków zlożyla podziękolvania m Ęce |afu 'wój|a
imieniu wszys&ich osób, klóE braly udzial w *}stępach zespo|u pieśni i |ańca '.sląsk".
Ial piakn€ pŹeżycie i sNieldziI a, że życzyl iby sobi e więcej laki ch i n'c] at}$'
vójr po$iedział, re jeŚ 1o y Ianrlch obchodów llzydziestolecia powstania uŹędu gn'ny'
uwaŻ!' że wszyscy 6lDży1i .a 1o i jeżel] lmną się plawd'we artyslycme qstępy się
rafią to będą abefpisrne w budżecie iakie środki'

Nstępnie I'1' Ańynroqicz - Z.ca PŹewodnicfącego Ro oraf Pln vójt flożryli wszyslkim życzenia
świąlecae i E Ańynowicf fmloęla sesję słowami 'zrykam sesję Rady cniny MietkóB',

Nagranie sesji RG sranowi fałącznik do pt.otoko]u - p$a CD'

F"i"k{.)T,c.r.,


